

Je suis fier d'une remarquable initiative qui a été lancée, dans ma circonscription d'Ajax-Pickering, par le Centre des arts du Durham West, et qui consiste à fournir aux enseignants des outils de promotion de la littératie dans le cadre des activités scolaires liées à la célébration du jour du Souvenir.

*Ce projet, "**Lecture et Souvenir**" constitue une initiative pédagogique imaginative, qui fait progresser la littératie, rappelle les moments où le Canada, dans son histoire, s'est battu pour la paix, et mets en exergue les valeurs pour lesquels tant d'hommes et de femmes risquent leur vie. J'espère que, à l'occasion du jour du Souvenir, tous les élèves pourront participer à ce remarquable projet.*



Mark Holland

M.P./député
Ajax—Pickering



I am proud of a remarkable initiative started in the Durham West Arts Centre in my riding of Ajax-Pickering which provides educators with tools to promote literacy while carrying out Remembrance Day activities in their classrooms and schools.

Reading and Remembrance Project is a creative learning initiative, advancing literacy, along with telling Canada's story in past wars for peace and conveying the values for which so many men and women risked their lives. It is my hope that on Remembrance Day, all students will have the chance to participate in this worthwhile project.

A handwritten signature in blue ink that reads "Mark". The signature is stylized and fluid.

hollam@parl.gc.ca

www.markholland.ca